

التاريخ: ٢٥ مارس ٢٠٢٦م

Date: 25<sup>th</sup> March 2026

## List of Board Nominees

Al Madina Insurance Company SAOG would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange, and the esteemed Investors that it has received three (3) applications to fill in One (1) Seat in the Board of Directors. The following is the list of nominees for membership in the Board of Directors, subject to Shareholders' approval at the Annual Ordinary General Meeting.

### 1. Dr. Wail bin Saif Al Harrasi

Dr. Wail Al-Harrasi is an Omani academic, entrepreneur, and government expert, combining engineering, finance, and investment in modern technologies.

- Qualifications: Bachelor's in Chemical Engineering (Sheffield), Master's and Ph.D. in Chemical Engineering (Newcastle), and studies in Finance (LSE).
- Current Positions: Founder and CEO of "Wabas" company for investment in modern technologies, and a member of several endowment and Sharia institutions.
- Previous Positions: Undersecretary of the Ministry of Endowments (retired), Chairman and member of Boards of Trustees for several colleges, and experience in the oil and gas sector and university teaching.

## قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

تود شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. إفادة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط، والمستثمرين الكرام بانها تلقت ٣ استمارات الترشح لملء (١) مقعد في مجلس الإدارة. فيما يلي قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة، ويخضع تعيين المرشحين أدناه لموافقة المساهمين خلال الجمعية العامة العادية السنوية.

### ١. الدكتور وائل بن سيف الحراسي

د. وائل الحراسي هو أكاديمي ورائد أعمال وخبير حكومي عماني، يجمع بين الهندسة والمالية والاستثمار في التقنيات الحديثة.

- المؤهلات: بكالوريوس هندسة كيميائية (شيفلد)، ماجستير ودكتوراه في الهندسة الكيميائية (نيوكاسل)، ودراسات في المالية (LSE).
- المناصب الحالية: المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة "وبص" للاستثمار في التقنيات الحديثة، وعضو في عدة مؤسسات وقفية وشريعية.
- المناصب السابقة: وكيل وزارة الأوقاف (متقاعد)، رئيس وعضو مجالس أمناء لعدد من الكليات، وخبرة في قطاع النفط والغاز والتدريس الجامعي.
- الإنجازات: حاصل على براءتي اختراع في مجال البلازما مسجلتين في أكثر من ١٤٠ دولة



## 2. Mr. Adnan Abdullah Al Barwani

A lawyer and former Chief Public Prosecutor with over 20 years of legal experience. Holds a bachelor's degree in Sharia and Law from the College of Sharia and Law. Has worked in the fields of criminal investigations, financial cases, and institutional work. Served in the Public Prosecution in the Sultanate of Oman, reaching the position of Chief Public Prosecutor, and also headed Investigations and Property Security at Oman Air. Currently practices law and possess expertise in governance, risk management, and institutional investigations. Seeks to contribute to strengthening institutional work and supporting the principles of transparency and governance.

## ٢. الفاضل / عدنان بن عبد الله البرواني

محامٍ ورئيس ادعاء عام سابق يتمتع بخبرة قانونية تمتد لأكثر من عشرين عامًا ، بكالوريوس الشريعة والقانون – كلية الشريعة والقانون عمل في مجالات التحقيقات الجنائية والقضايا المالية والعمل المؤسسي. عمل في الادعاء العام في سلطنة عمان حتى منصب رئيس ادعاء عام، كما تولى إدارة التحقيقات وأمن الممتلكات في شركة الطيران العماني. يمارس حاليًا مهنة المحاماة، ويملك خبرة في الحوكمة وإدارة المخاطر والتحقيقات المؤسسية، ويسعى إلى الإسهام في تعزيز العمل المؤسسي ودعم مبادئ الشفافية والحوكمة.

## 3. Mr. Radhwan Rahim Bakhsh Al Balushi

Radhwan Al Balushi is a finance and regulatory professional with experience in financial analysis, investment evaluation, and governance oversight within regulated infrastructure sectors in the Sultanate of Oman.

- **Current Position:** Senior Financial Analyst at the Authority for Public Services Regulation (APSR), where he evaluates capital investment projects, public-private partnerships (PPPs), and sector restructuring.

## ٣. الفاضل /رضوان بن رحيم بخش البلوشي

رضوان البلوشي هو أخصائي مالي ومحترف في المجال التنظيمي، يتمتع بخبرة في التحليل المالي وتقييم الاستثمارات والرقابة على الحوكمة ضمن قطاعات البنية الأساسية المنظمة في سلطنة عمان.

- **المنصب الحالي:** محلل مالي أول في هيئة تنظيم الخدمات العامة، حيث يقوم بتقييم مشاريع استثمار رأس المال، وشراكات القطاعين العام والخاص، وإعادة هيكلة القطاعات.





- **Previous Experience:** Worked at the Social Protection Fund specializing in IFRS-compliant financial reporting, and gained corporate finance experience at National Gas Company SAOG.
  - **Qualifications:** Bachelor's degree in Accounting, advanced programs in IFRS, financial modeling and valuation, and international training with the World Bank Group, IMF, and United Nations.
  - **Expertise:** Strong background in financial governance, investment analysis, and regulatory oversight to support sound decision-making and long-term shareholder value.
- **الخبرات السابقة:** عمل في صندوق الحماية الاجتماعية متخصصًا في إعداد التقارير المالية وفق معايير المحاسبة الدولية، واكتسب خبرة في تمويل الشركات في الشركة الوطنية للغاز.
  - **المؤهلات:** بكالوريوس في المحاسبة، وبرامج متقدمة في التقارير المالية الدولية، والنمذجة المالية والتقييم، وتدريب دولي مع مجموعة البنك الدولي وصندوق النقد الدولي والأمم المتحدة.
  - **الخبرات:** يتمتع بخبرة قوية في الحوكمة المالية، وتحليل الاستثمار، والرقابة التنظيمية لدعم اتخاذ القرارات السليمة وتعظيم قيمة المساهمين على المدى الطويل.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام والتقدير،

On Behalf of Al Madina Insurance  
Company SAOG



عن شركة المدينة للتأمين ش.م.ع.